
Оливер Ивановић: Нисам веровао да ће Влада имати времена да се бави мојим случајем
четвртак, 30 октобар 2014 10:44

Лидер Грађанске иницијативе СДП Оливер Ивановић изјавио је да треба кренути у
формирање Скупштине Заједнице српских општина (ЗСО) и да Срби не треба да буду
робови непостојања институција на Косову.

  

  

Ивановић је у интервјуу Радију Контакт плус у Косовској Митровици рекао да сугерише
онима који воде српску политику према Косову да форсирано крену са причом о ЗСО и
да треба кренути у формирање скупштине.

  

- �Кад направите први корак онда више нема повратка, онда сте и противнике довели у
позицију да морају да вуку рефлексно други корак. Не треба да будемо робови тога што
не постоје институције. Формирање скупштине је први озбиљан корак, а скупштину
можемо да формирамо �- рекао је он.

  

Ивановић је казао да је задовољан реакцијом Владе Србије након његовог хапшења,
истакавши да мисли да је Влада Србије изненадила помало и њега, јер није мислио да ће
у обиљу проблема које има, имати времена да се бави и његовим питањем.

  

- �Оно што је још битније, мислим да је реакција Владе Србије изненадила и оне који су
правили политичку конструкцију око мог хапшења тј. Еулекс. Они су очекивали, због
чињенице да ја нисам члан ниједне од странака у Србији па самим тим ниједне од
странака у власти, да те реакције неће бити уопште.� У свему су погрешили (Еулекс), у
избору циља па онда и у предвиђањима реакција �- рекао је он.
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ЕУЛЕКС ИМА КРИЗУ ИДЕНТИТЕТА

  

Коментаришући афере које ових дана потресају Еулекс Ивановић је казао да је
очигледно да ту �нешто смрди�, да ту нешто не стоји на својим ногама, али да он бежи
од тога да оцењује овако нешто, јер ово је недовољно да би човек заузео експлицитан
став, али да је сигуран да би непристрасна истрага до�вела до неких података о тим
причама. Ивановић сматра да Еулекс од самог почетка има кризу идентитета, да има
шизофрену ситуацију, да покушава да удовољи ономе што Албанци од њих очекују, али
истовремено притисак из Уједињених нација и високих политичких кругова му не
дозвољава да крши Резолуцију 1244 СБУН.

  

Мислим да истраге морају да се спроведу до краја, рекао је Ивановић нагласивши да
делује да ће суспендована тужитељка Еулекса имати штошта да каже.

  

- �То мени не значи пуно осим да се из тога може извући закључак да ако неко због
новца може да направи тако нешто он ће то још лакше направити због политичког
притиска. Значи, Тужилаштво које је подложно политичким притисцима, просто не може
да буде професионално �- казао је он.

  

Ивановић је коментаришући последња дешавања у региону изазвана прекидом
фудбалске утакмице између Албаније и Србије у Београду оценио да пројекат �Велике
Албаније� никада није престао да постоји и да је само као такав био гурнут у други план.

  

 �И мислим, објективно речено, да Албанци у Албанији нису баш били превише
заинтересовани за тако нешто. Стигматизација рекао бих, која долази из Приштине, је
утицала на то да и код њих дође до националне хомогенизације. А кад имате велике
економске кризе и велике економске проблеме, таква хомогенизација је врло лака и врло
успешна. Оно што се мени чини јесте да ће на жалост један инцидент оставити
дуготрајне последице и бојим се да ће сада враћање на стање пре утакмице бити и
тешко и напорно, тражиће пуно енергије и времена �- казао је он.

  

НОВИ ПОГРОМ НАД СРБИМА БИО БИ ПОГУБАН ПО АЛБАНЦЕ
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Ивановић је рекао, такође, да теоретски могућност понављања погрома над Србима на
Косову постоји и да он такву могућност никада није искључио, напротив, али да верује
да су Албанци научили лекцију, а то је једна страшна осуда од 17. марта 2004. године па
и довођење у питање њихових стратешких циљева јер су у том тренутку они стварно
били доведени у питање.

  

- Такав један нови инцидент био би погубан по њихове стратешке циљеве и то је једина
моја нада. Инаће, да постоји спремност, постоји - казао је Ивановић.

  

Говорећи о кризи институција на Косову које не могу да буду формиране јер нема
договора међу Албанцима, Ивановић је казао да мисли да ће институције некако бити
формиране, али да неће дуго трајати.

  

- �Ако Приштина и формира институције у релативно кратком року, то ће бити под
утицајем Запада, али ће та коалиција да се распадне у року од годину дана тако да
можемо очекивати нове изборе сад или за годину дана �- поручио је лидер Грађанске
иницијативе СДП.

  

Ивановић, који се због оптужби да је почнио нека од најтежих кривичних дела 1999. и
2000. године налази у истражном затвору, каже да је оптимиста да ће убрзо бити на
слободи.

  

(Танјуг)
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